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PROTOKÓŁ Nr XIX/2020 
dziewiętnastej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 28 grudnia 2020 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 

przy ul. Konopnickiej 4 
 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitała 

wszystkich przybyłych na XIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XIX sesję Rady i oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

 Obrady rozpoczęto o godz. 10.30 zakończono o godz. 11.45. 
 

Pan Bogusław Wierzbicki - Przewodniczący Rady: "Witam wszystkich bardzo serdecznie na 

XIX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Jesteśmy w okrojonym składzie, nie ma Sołtysów, 

nie ma mieszkańców. Jesteśmy jak aktorzy, którzy grają przed pustą widownią, ale cóż czas 

pandemii. Uprzejmie informuje, iż mamy 10 Radnych, możemy podejmować prawomocnie 

uchwały, a na sekretarza dzisiejszej sesji powołuję Panią Teresę Parzonkę. Przechodzimy do 

realizacji porządku dziennego obrad. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos  

w tej sprawie. Jeśli nie, to ja pozwolę sobie wprowadzić zmiany, wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 4, w podpunkcie 8 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Kto  

z Pań i Panów Radnych jest za tym, żeby wprowadzić ten punkt, proszę o głosowanie."  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 1 głos 

"przeciw" wprowadziła do porządku obrad podpunkt 8 w punkcie 4. 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Więc punkt został prowadzony w punkcie 4, podpunkt 8, 

wprowadzamy rozpatrzenie tej petycji. Proszę Państwa, kolejną zmianą byłaby zmiana  

punktu 2 na punkt 3, a 3 na punkt 2, a wynika to z tego, że przez omyłkę zmieniliśmy 

kolejność wymaganą przez ustawodawcę. Chodzi o to, aby najpierw omówić wieloletni 

program, a następnie konkretne, a nie odwrotnie. Kto z Pań i Panów Radnych jest za 

przyjęciem?" 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

wprowadziła poprawkę do porządku obrad.                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach. 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032:  

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 

na lata 2021-2032,  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie,  

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych,  

d) dyskusja nad Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Jeziorany na lata 2021-2032,  

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2021-2032. 

3. Uchwalenie budżetu gminy na 2021 rok:  

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu,  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie,  

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych,  

d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie uchwały 

budżetowej,  

e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie 

uchwały budżetowej,  

f) dyskusja nad projektem budżetu,  

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego w Jezioranach,  

2) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji  

z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  

3) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Jeziorany,  

4) przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2021,  

5) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026,  

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031,  
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7) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,  

8) rozpatrzenia petycji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

6. Wolne wnioski i zapytania.  

7. Przyjęcie protokołu XVIII sesji. 

 

Ad. 2. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032: 

 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2021-2032, 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "A więc tak, prognoza finansowa na lata 

2021 - 2032, kwota naszych dochodów 52 735 910,07 zł, natomiast kwota naszych 

wydatków, to kwota 58 277 334,78 zł. Jak wspominałam wcześniej jest ponad 20 milionów zł 

inwestycji. Nasz wynik budżetu, który wynika z planowanych dochodów i wydatków, to  

5 541 424,71 zł, przychody to kwota 7 250 924,71 zł. Planowane kredyty i pożyczki na 2021 

rok, to kwota 3 212 906,51 zł na pokrycie deficytu 1 503 406,51 zł. Nadwyżkę z lat 

ubiegłych, którą posiadamy 537 796 zł i wolne środki, o których mowa w artykule 217, ustęp 

2, punkt 6 wynikający z ustawy 3 500 222,20 zł i są przeznaczone na pokrycie deficytu, czyli 

na planowane inwestycje drogowe, które otrzymaliśmy zaliczką. Są one zaliczkowane 2021 

rok, a wpłynęły już nam w 2020 roku. Wieloletnia Prognoza Finansowa, to jest głównie, to 

jest kwota naszych dochodów, wydatków i deficytu, przychody rozchody. W objaśnieniach 

do przedsięwzięć są ładnie opisane nasze planowane przedsięwzięcia. Materiały otrzymałam  

z naszego referatu z budownictwa, od dziewczyn, które uczestniczą w złożeniu wniosków. Na 

przykład budowa sieci kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej Kalis - Wilkiejmy, 

zastosowanie odnawialnych źródeł energii są tu opisane kwoty, wartość projektu, wartość 

dofinansowania. Poprawa wartości energetycznej budynków publicznych w Jezioranach, 

rewitalizacja zabytkowego parku w Jezioranach, opracowanie i wdrożenie E-Usług dla 

społeczeństwa Gminy Jeziorany i to wszystko o Wieloletniej Prognozie Finansowej." 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 

 

Pan Józef Kaniuga – Przewodniczący Komisji Budżetu: „Opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych dotycząca projektu budżetu gminy na 2021 rok oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032. Komisja Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa wspólnie z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Spraw Społecznych na posiedzeniu dnia 28 grudnia 2020 roku rozpatrzyła projekt budżetu 
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gminy Jeziorany na 2021 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2021-2032. Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu 

gminy na 2021 rok oraz Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2021-2032.” 

 

d) dyskusja nad Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Jeziorany na lata 2021-

2032, 

 

Przewodniczący Rady: „Rozpoczynamy dyskusję nad Wieloletnią Prognozą Finansową 

Gminy Jeziorany na lata 2021 - 2032. Proszę Panie i Panów Radnych o zabranie głosu. Ja 

powiem to raczej do tych, którzy oglądają transmisję z Sesji. Odbyliśmy godzinę wcześniej 

Komisję, na której były te tematu poruszane. Dlatego wielu z nas wydaję się, że nie ma co 

powtarzać tego samego i świetnie to rozumiem. Natomiast osobiście powiem, że nasze plany 

są bardzo ambitne i bardzo szerokie. Oby się nie okazały za ambitne i za szerokie. Czego 

życzę sobie, mieszkańcom gminy i władzom tej gminy. RIO oceniło nasze plany jako zgodne 

z prawem, ale one są również zgodne z rzeczywistością i z potrzebami mieszkańców. Są 

naprawdę bardzo szerokie i sądzę, że każdy z mieszkańców, jak się w nie szczegółowo 

wpatrzy, to znajdzie coś, co jemu ułatwi życie. Cóż, wypada nam tylko sobie życzyć, żeby te 

plany się spełniły, życzyć sobie, życzyć mieszkańcom, życzyć władzom i modlić się o to, 

żeby życie czegoś nie wypaczyło, jak ta pandemia w tym roku utrudnia nam wiele rzeczy. Ja 

osobiście będę głosował za przyjęciem. Dziękuję bardzo. Kto z Pań i Panów Radnych 

chciałby jeszcze zabrać głos?” 

Nikt nie zabrał głosu. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2021-2032. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX163/20 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.3. Uchwalenie budżetu gminy na 2021 rok: 

 

            a) wystąpienie Burmistrza w sprawie projektu budżetu, 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „ Projekt budżetu na rok 2021 kształtuje się 

w kwocie dochodów 52 735 910,07 zł z tego dochody bieżące 41 985 482,09 zł. Dochody 

własne, na które składają się podatki, opłaty, podatki od nieruchomości, podatki od osób 

fizycznych i prawnych, dochody ze sprzedaży i pozostałe nasze dochody na kwotę 

12 058 495,83 zł. Dochody majątkowe to 10 750 427,98 zł. Subwencja oświatowa, 
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wyrównawcza i równoważąca, to kwota 14 133 674 zł, z tego subwencja oświatowa 

8 464 671 zł. Dotacje i inne źródła pozyskane np. na zadania zlecone, umowy podpisane na 

podstawie porozumień, to kwota 11 064 267,97 zł. Wydatki nasze na 2021 są zaplanowane na 

kwotę 58 277 334,78 zł, w tym wydatki bieżące 37 990 464,07 zł. Wydatki majątkowe 

20 286 870.51 zł. Wydatki, które są przeznaczone na fundusz sołecki na 2021 rok, to kwota 

416 476,05 zł. Największa inwestycja, czyli nasze przedsięwzięcia były omówione  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej i są ujęte w załączniku nr 2. Jak wspominałam już 

wcześniej nasz deficyt na 2021, to kwota ponad 7 milionów złotych. Planowane są kredyty  

i pożyczki w kwocie ponad 5 milionów złotych. Spłata na 2021 rok kredytów, ponieważ 

wszystkie pożyczki są już spłacone w 2020 roku, to jest 1 709 500 zł. To wszystko, dziękuję.” 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, 

 

Pan Józef Kaniuga – Przewodniczący Komisji Budżetu: „Komisja Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa wspólnie z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na posiedzeniu dnia 28 grudnia 2020 roku rozpatrzyła projekt budżetu gminy 

Jeziorany na 2021 rok. Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu 

gminy na 2021 rok.”  

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Proszę o odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych 

przez Burmistrza w projekcie uchwały budżetowej. Nie było takich wniosków. W związku,  

z czym trudno odczytać wnioski nie uwzględnione.” 

 

d) odczytanie wniosków Komisji uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie 

uchwały budżetowej, 

 

Nie było 

 

e) odczytanie wniosków Komisji nie uwzględnionych przez Burmistrza w projekcie 

uchwały budżetowej, 

 

Nie było. 

 

f) dyskusja nad projektem budżetu, 

 

Przewodniczący Rady: „Przechodzimy do dyskusji nad projektem budżetu. Proszę Panie  

i Panów Radnych o zabranie głosu? Jeśli nie, to powiem tylko, iż to, co mówiłem przed 

chwilą na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej odnosi się również i do tego roku, że ten 
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przyszły rok będzie jedną dziesiątą tego projektu, który założyliśmy, może nie jedną dziesiątą 

w kwestii finansów, bo chyba w tych najbliższych latach największe pieniądze zostaną 

wydatkowane. Jeszcze tylko odniosę się do kwestii kredytów, których się tak boimy, bo 

często przenosimy je na swoje prywatne podwórko, bo widząc jak niejednego wykończyły 

jakieś dziwne parabanki, czy jakieś tam inne banki. Proszę Państwa w dzisiejszym świecie 

kredyt nie jest problemem, czy go brać, czy nie brać. Problemem może być jak go wydać, 

więc jeśli mądrze go wydamy, to go bierzmy. Taka jest moja opinia. Ktoś jeszcze z Pań  

i Panów Radnych chciałby? Jeśli nie, to proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do danej uchwały. 

Pytań nie było.  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/164/20 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2021 rok 

      która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Panie Burmistrzu, Pani Skarbnik 

chciałem podziękować i pogratulować i oczywiście życzyć sukcesów w realizacji zadań, które 

żeście Państwo przedstawili, a Gmina, czy Rada Gminy jednogłośnie przyjęła. Wszystkiego 

najlepszego.” 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego w Jezioranach, 

Przewodniczący Rady: „Proszę Państwa tak, jak wspomniałem w trakcie Komisji nie taki 

wilk straszy, jak go malują, bo z tytułu mogłoby wynikać, że zamierzamy zlikwidować 

przedszkole publiczne, a z tego, co dowiedzieliśmy się od prowadzącego sprawy oświaty  

w naszej Gminie, Pana Krzysztofa Kiljana. Chodzi tylko o pewne zmiany w regulaminie 

szkoły. Przekształcenie tego przedszkola z odrębnej jednostki w jednostkę, która będzie 

funkcjonowała w systemie szkolnym. Tak to wygląda, jeśli dobrze zrozumiałem. Czy ktoś  

z Pań i Panów Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Także reasumując, dzieci, które 

chodziły do przedszkola pod tą nazwa, która funkcjonowała do tej pory, będą chodzić nadal 

do przedszkola, tylko, że napis na wejściu będzie inny. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

chciałby dodać coś do tego? Jeśli nie, to pozwolę sobie odczytać projekt uchwały.” 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za", 2 głosy 

"wstrzymujące się" .                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XIX/165/20  

w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego w Jezioranach,  

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

2) udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Bartłomieja w Jezioranach dotacji  

z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos  

w sprawie projektu tej uchwały? Jeśli nie, to przejdźmy do głosowania.”  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/166/20 

w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Bartłomieja  

w Jezioranach dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie  

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych  

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
 

3) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Jeziorany, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/167/20 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

4) przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady: „Temat ten został szeroko omówiony dokumentem przedstawionym 

przez MOPS oraz w czasie Komisji przez Kierownictwo MOPS-u, które uczestniczyło  

w Komisji i udzielało informacji. Może ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? 

Jeśli nie, to pozwolę sobie odczytać.” 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/168/20 

w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2021,  
która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

5) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026, 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. A tak dla krótkiego 

relaksu, ilekroć słyszę o problemach alkoholowych, to przypomina mi się fragment takiego 

filmu, gdzie do jednego pijaczka podchodzi facet i mówi, ma Pan problemy z alkoholem?  

A on odpowiada, czasami tak, ale zawsze ktoś postawi. Czyli problemy można rozwiązywać 

przy pomocy przyjaciół. Koniec tej dywagacji. Przechodzimy do przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  

na lata 2021 - 2026. Również ten program został omówiony przez kierownictwo MOPS-u  

w trakcie Komisji i przedyskutowany, ale może ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos? Jeśli nie, to prosiłbym o odczytanie projektu uchwały.” 

Następnie Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/169/20 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026,  

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031, 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Ogłaszam 5 minut 

przerwy. Przechodzimy do realizacji kolejnych punktów, a kolejnym punktem jest zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 – 2031. Przed chwilą 

ustalaliśmy nowe, a teraz będziemy stare. Pani Skarbnik bardzo proszę o zabranie głos w tej 

sprawie.” 
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Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2020 – 2031. W roku 2020 zmieniła się kwota dochodów i wydatków, została 

zwiększona o kwotę 40 325 zł. Nasze dochody Gminy wynoszą 53 617 373 zł, natomiast 

wydatki, to kwota 55 609 940,06 zł. Deficyt budżetu w wysokości 1 992 566,97 zł. Przychody 

w kwocie 5 525 865,97 zł. Rozchody w kwocie 3 533 299 zł. Wydatki bieżące są w kwocie 

38 795 423,23 zł. Obsługa długu nie zmieniła się planowana jest na kwotę 480 000 zł, 

natomiast wydatki majątkowe zgodnie z załącznikiem nr 3, to kwota 16 814 516,83 zł. 

Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Czy będzie Pani chciała zabrać głos w kolejnym punkcie 

zmiany w budżecie, czy można to potraktować razem?” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „Można to traktować, bo szczegółowo 

zostało to omówione na Komisji, jakie zmiany zostały wprowadzone do budżetu.” 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 
 

Następnie Radny Przewodniczący Rady odczytuje projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

                podjęła uchwałę nr XIX/170/20 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Gminy Jeziorany na lata 2020-2031, 

      która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

7) zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do zmian  

w budżecie Gminy na 2020 rok. Pani Skarbnik już się wypowiedziała, czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych? Proszę Państwa w załączniku nr 2 zaistniała poprawka na Komisji. Musimy ją 

przegłosować, kto jest za wprowadzeniem tej poprawki?” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

wprowadziła poprawkę do projektu uchwały.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady: „Poprawka została wprowadzona i teraz proszę o odczytanie projektu 

tej uchwały.” 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

 

Następnie Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/171/20  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

8) rozpatrzenia petycji. 

Pan Wiesław Żywicki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: „W dniu  

11 grudnia 2020 roku wpłynęła petycja od Stowarzyszenia Ocean, do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w sprawie szczepionki, która będzie wykorzystywana przeciwko 

wirusowi SaRS-Cov2 na początku 2021 roku. Chodzi o to, by Rząd Rzeczpospolitej Polskiej 

uzyskał pisemne gwarancje ze strony producentów szczepionek, że w przypadku 

jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszty prawne i finansowe 

wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. Komisja po przeanalizowaniu 

sprawy wspólnie podjęła decyzję, żeby przekazać petycję do Rady by wspólnie omówić.”    

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, ten temat też był szeroko 

omawiany w trakcie Komisji, może ktoś z Pań i Panów Radnych jeszcze w czasie Sesji 

chciałby zabrać głos? Jeśli nie widzę, to powiem, że naszą konkluzją było to, iż czy my taką 

uchwałę byśmy podjęli, czy nie, to i tak rząd i wszystkie inne czynniki są zobowiązane do 

dbałości o swoich obywateli gwarantować im to, iż szczepionki, czy jakiekolwiek inne 

lekarstwa dopuszczone do obrotu są maksymalnie sprawdzone i dające minimalne ryzyko 

powikłań, które proszę Państwa zawsze mogą wystąpić i ta petycja, którą otrzymaliśmy 

właściwie nie została zrozumiana w każdym razie przeze mnie, jakiemu celowi ma służyć. 

Czy celowi jakiegoś bocznego wchodzenia, czy jakiejś grupy, które namawiają, żeby się nie 

szczepić, jeśli tak, to na pewno nie byłbym za przyjmowaniem takiej petycji, a jako, że i tak 

jej nie rozumiem, więc nie jestem za przyjmowaniem czegoś celu nie znam i nie będę za tym 

głosował. Kto z Pań i Panów Radnych chciałby jeszcze zabrać głos?” 

Głos zabrał Radny Piotr Szunejko: „Chciałbym zadać pytanie, czytając uchwałę 1 paragraf, 

czytam w ten sposób, Petycję Stowarzyszenia Ocean wniesioną w dniu 11 grudnia 2020 roku 

Rada Miejska w Jezioranach rozpatruje negatywnie. Teraz w tej sytuacji będziemy musieli 

głosować ZA, bo jak negatywnie to ZA.” 

Przewodniczący Rady: „Tak ZA. Proszę o przystąpienie do głosowania.”  
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Następnie Przewodniczący Rady odczytuje projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 1 głos 

"wstrzymujący się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIX/172/20 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

która stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: „Petycja została odrzucona. Przystępujemy do kolejnego punktu,  

a kolejnym punktem jest sprawozdanie Burmistrza Jezioran z działalności między sesjami.” 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

informacja ze sprzedaży mienia: 

1.Sprzedano: 

- działkę nr 315/2 o powierzchni 800 m2 w przetargu ustnym nieograniczonym w obrębie 

Radostowo za kwotę 5.350,50 zł brutto dla osoby fizycznej. 

- działkę nr 316/3 o powierzchni 1400 m2 w przetargu ustnym nieograniczonym w obrębie 

Radostowo za kwotę 9.323,40 zł brutto dla osoby fizycznej. 

- działkę nr 284/7 o powierzchni 1364 m2 w przetargu ustnym nieograniczonym w obrębie 

Miasto Jeziorany za kwotę 58.917,00 zł brutto dla osoby fizycznej. 

- działkę nr 47/1 o powierzchni 3800 m2 w przetargu ustnym nieograniczonym w obrębie 

Studzianka za kwotę 27.367,50 zł brutto osobie fizycznej. 

- lokal w budynku mieszkalnym przy ulicy Kościelnej w obrębie Miasto Jeziorany  

dla najemcy za kwotę 546,00 zł. 

 - działki nr 98/4 o powierzchni 82 m2 i działkę 105/3 o powierzchni 1072 m2 położone  

w obrębie Wilkiejmy w trybie bezprzetargowym na poprawę warunków zagospodarowania, 

osobie fizycznej, za kwotę 11.316,00 zł brutto. 

- lokal w budynku mieszkalnym położonym przy ulicy Sienkiewicza wraz z udziałem 

59/1000 w działce gruntu nr 133/16 w obrębie Miasto Jeziorany dla najemcy za kwotę 

16.740,00 zł brutto. 
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Z wykonanych zadań gospodarczych, to jest jedno zadanie wycięto 30 sztuk drzew  

na drogach Kramarzewo – Franknowo, Franknowo – Polkajmy. Drzewo jest przygotowane  

na opał do świetlic wiejskich. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

dodatkowych wyjaśnień. Jeśli nie, to dziękuje jeszcze raz Panie Burmistrzu.” 

 

Ad.6.Wolne wnioski i zapytania. 

 

Nie było. 

 

 

Ad.7. Przyjęcie protokoły z XVIII Sesji. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Proszę Państwa, wyczerpaliśmy porządek, ale nim zakończę, to 

pozwolę sobie złożyć wszystkim Państwu i prosić o przekazane wszystkim mieszkańcom 

naszych najlepszych życzeń na następny rok. Tak, jak mówiliśmy naszej Gminie realizacji 

tych ambitnych zadań, a każdemu z mieszkańców wszystkiego najlepszego, a nam 

wszystkim, aby ta pandemia już była jakąś historią. Wszystkiego dobrego jeszcze raz. 

Dziękuje, sesję uznaję za zamkniętą.”    

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XIX sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

       Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

  Anna Brakoniecka                                                                Bogusław Wierzbicki 

 

 

 

 


